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01. Activiteitenoverzicht 2023 t/m 2027 Omnia | 
T. Zeeuwe

Peter van Schaik,
GBW

1. In het college-advies wordt melding 
gemaakt dat op korte termijn de 
gesprekken tussen gemeente en OMNIA
Wonen over het prestatiecontract 2023 
worden gepland. Zijn deze gesprekken 
gepland en wanneer gaan deze 
plaatsvinden?

2. Hoe wordt de Raad geïnformeerd over 
de (concept-)inhoud van het 
prestatiecontract en op welke wijze 
wordt het concept ter bespreking aan 
de Raad voorgelegd?

1. De eerste gesprekken op ambtelijk niveau met 
Omnia Wonen en de SHOW hebben plaats 
gevonden. Het bestuurlijke overleg ter bespreking 
van de prestatieafspraken is ingepland.
2. De raad wordt niet geïnformeerd over de 
concept prestatieafspraken. Dit is een 
collegebevoegdheid. De definitieve afspraken 
worden, na ondertekening, ter kennisgeving aan u
als raad toegestuurd.

01. Activiteitenoverzicht 2023 t/m 2027 Omnia | 
T. Zeeuwe

Henk van de 
Wetering, PvdA-
GL

1. Wordt met ‘Ruitendorplaan’ de 
Ruyterlaan bedoeld?

2. Omnia noemt op pagina 10 waar het 
gaat over Klein maar fijn wonen en flex-
woningen het meervoud ‘projecten’; 
welke worden hier bedoeld?

3. Gezien de huidige situatie op de 
energiemarkt moet alles in het werk 
worden gesteld om de verduurzaming 
van het woningbestand met prioritiet 
aan te pakken. Hoe gaat u daarop 
inzetten bij het maken van de 
prestatieafspraken met Omnia?

4. OW betoogt dat verduurzaming van 
energiebronnen van woningen door de 
energieleveranciers moet gebeuren. 
Heeft Omnia hier geen rol in? (p 18).

5. Wat betekent hierbij wat op pag. 17 
staat waar het gaat over het niet 
aanwezig zijn van investerings- of 
realisatiebesluiten betreffende het 

1. Dat is juist.
2. Hier wordt verwezen naar de 2 zinnen daarvoor 
waarin zowel Klein maar Fijn wonen als Hoevelaar 
II genoemd worden.
3. Bij het maken van de prestatieafspraken 
hebben wij veel focus op de 
duurzaamheidsmaatregelen. Dat is ook de reden 
dat wij daar in onze reactie specifiek aan 
refereren.
4. Omnia Wonen neemt dit mee in de landelijke en
regionale overleggen maar hierbij moeten 
energieleveranciers vooruit stappen.
5. Op bestuurlijk niveau wordt gesproken over de 
mogelijkheden rondom verduurzaming.
6. Het college vindt de verduurzaming van 
woningen in Woudenberg zeer belangrijk. In een 
volgend bestuurlijk overleg wordt uw vraag dan 
ook besproken met Omnia Wonen. Deze vraag 
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verduurzamen van woningen voor de 
afspraken te maken door het college?

6. Omnia heeft nu 1070 woningen en wil 
groeien naar 1257 in 2030. Nu heeft 
20% een energielabel tussen D en G. 
Voor 2028 streven ze naar ‘geen 
woningen meer met een E, F of G label; 
dat is wel een heel laag streven en 5,5%
van hun totaal.  Waarom niet de D 
labels daar ook bij betrekken? Zodat 
alle woningen A, B of C hebben in 2028.

7. Hoe wordt OW in positie gebracht bij 
nieuwe ontwikkelingen, zoals Hoevelaar 
fase 2?

heeft betrekking op de bedrijfsvoering van Omnia 
Wonen en wij kunnen het bij hen onder de 
aandacht brengen maar er niet over beslissen. 
7. Door in een nog eerder traject het gesprek te 
voeren en tevens ook richting zowel de 
ontwikkelaar als Omnia Wonen aan te geven dat 
zij met elkaar uit de onderhandelingen moeten 
komen zodat de woningen in Hoevelaar fase II 
door Omnia overgenomen worden.

02. Bod op de Woonvisie Woonstede | T. Zeeuwe ---
03. Convenant duurzame woningbouw | K. 
Kuperus

---

04. Definitieve begroting 2023 RUD | S. 
Dijkshoorn

---

05. Incidentele subsidie CDKS 2023 | M. 
Meeuwenoord

---

06. Opdracht opkoopbescherming | G. Leusink ---
07. Brief Stichting Suïcide Preventie Centrum over
suïcidaliteit 09-09-2022 | M. Meeuwenoord/R. de 
Paus

Gerald van der 
Linden, CU

1. Is suïcidepreventie in Woudenberg 
belegd bij Loket de Kleine Schans? Zo ja, 
zijn er activiteiten op dit gebied?

Deze taak is niet specifiek belegd bij Coöperatie 
De Kleine Schans. Maar de preventie van suïcide 
is wel integraal onderdeel van de hulp en 
ondersteuning geboden door leden van het sociaal
team en zorgaanbieders.

07. Brief Stichting Suïcide Preventie Centrum over
suïcidaliteit 09-09-2022 | M. Meeuwenoord/R. de 
Paus

Henk van de 
Wetering, PvdA-
GL

1. Op welke wijze is/ wordt deze brief 
beantwoord?

Deze brief is gericht aan de gemeenteraad. Het is 
daarmee aan de raad om aan te geven op welke 
wijze deze beantwoord wordt.

08. Brief Seniorenbelangen 18-08-2022 | M. van 
den Heuvel

Peter van Schaik,
GBW

1. Heeft het college gereageerd op de brief 
richting Senioren Belangen ? Zo ja, wat 
was de reactie van het college?

2. Wie heeft het initiatief genomen voor 

1. De brief van Senioren Belangen van 18-
08-2022 is gericht aan de gemeenteraad. 
Bij navraag liet Senioren Belangen ons 
weten dat hiervoor bewust is gekozen. Het
college heeft geen brief ontvangen. Om 
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het aantrekken van een extra 
medewerker voor deze taak? Op basis 
waarvan?

3. Is Senioren Belangen vooraf 
geïnformeerd of geraadpleegd over het 
voornemen tot het aantrekken van een 
externe kracht?"

deze reden heeft het college dan ook niet 
gereageerd op de brief aan de 
gemeenteraad.

2. Eind september 2021 is onze gemeente 
door het Rijk geselecteerd  voor een 
eenmalige uitkering van €50.000 ten 
behoeve van het versterken van het 
aanbod van zinvolle activiteiten voor 
thuiswonende mensen met dementie. 
Deze extra middelen zijn in 2021 via de 
decembercirculaire van het 
gemeentefonds uitgekeerd en door het 
college gereserveerd in de Reserve Sociaal 
Domein.  
Binnen hetzelfde onderwerp staan we 
vanaf 2023 voor de realisatie van 
bezuinigingsvoorstellen 27 en 79. Deze 
voorstellen lopen in lijn met de ambities 
ten behoeve van de versterking van het 
lokale aanbod van zinvolle activiteiten voor
thuiswonende mensen met dementie. 
Daarom heeft het college besloten om 
deze extra, incidentele middelen in te 
zetten voor de uitvoering van deze 
bezuinigingsvoorstellen en in dat kader is 
de betreffende medewerker tijdelijk 
aangetrokken.

3. De uitwerking van bezuinigingsvoorstellen 
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27 en 79 en daarmee het behalen van de 
financiële doelstellingen uit de 
Woudenbergse bezuinigingsdialoog valt 
onder de verantwoordelijkheid van de 
gemeente. Met het oog op realisatie van 
deze opdrachten binnen de gestelde 
termijn (en het ter beschikking komen van 
de incidentele extra middelen) is besloten 
een externe medewerker te werven. 
Senioren Belangen is niet vooraf 
geïnformeerd of geraadpleegd.

Het opbouwen en onderhouden van een netwerk 
van betrokken stakeholders is een belangrijk 
onderdeel in de opdracht van de externe 
medewerker. Ook Senioren Belangen is in deze 
ontwikkeling een belangrijke partij en wordt hierin 
meegenomen.

08. Brief Seniorenbelangen 18-08-2022 | M. van 
den Heuvel

Henk van de 
Wetering, PvdA-
GL

1. Wat is uw reactie op deze brief en op 
welke wijze is/ wordt deze brief 
beantwoord?

1. De brief is gericht aan de gemeenteraad. 
Van het college wordt geen reactie 
gevraagd. Dit bleek ook uit de navraag bij 
Senioren Belangen. De brief wordt niet 
door het college beantwoord.

09. Impressieverslagen jaarwisseling 
bijeenkomsten 2022 en financiën jaarwisseling | 
C.M. Cock

Henk van de 
Wetering, PvdA-
GL

1. Is er inmiddels meer bekend over de 
samenstelling van de werkgroep en de 
voortgang van de plannen?

1. De werkgroep bestaat uit inwoners die na 
de bijeenkomsten naar voren zijn gestapt, 
een samenstelling van jong en oud. Zij 
houden zich nu bezig met het organiseren 
van een muziekevenement tijdens de 
jaarwisseling. Momenteel zijn zij druk met 
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de voorbereidingen zoals het aanvragen 
van een vergunning. Vanuit de gemeente 
zijn er korte lijntjes met de werkgroep 
over de plannen en voortgang.

010. Brief inwoner Woudenberg inzake wijziging 
van de energienota 01-09-2022 | P. van Zoeren

Henk van de 
Wetering, PvdA-
GL

1. Wat is uw reactie op deze brief en op 
welke wijze is/ wordt deze brief 
beantwoord?

De brief is gericht aan de gemeenteraad. Van het 
college wordt geen reactie gevraagd. De 
gemeenteraad gaat 4 oktober beslissen over de 
afdoening

011. Brief Windalarm inzake RES-bijeenkomst 19 
september

---


